
Bestyrelsesmøde 

06 – 03 - 023 
     

Deltagere: Anna Hilding, Ditte Bengtson, Jannick Boelsgaard, Anne Grethe Andersen og 

Joan Larsen 

Serviceinspektør, Tommy Hansen, Ejendomsfunktionær René Barden, Viceværter; Martin 

Frandsen og Michael Mørch, samt Elev, Tobias 

 

Referent: Joan Larsen 

Fraværende: Leif Hansen og Gitte Byskov.  

 

1. Orientering fra 

formanden, 

næstformanden og 

udvalg 

Anna Hilding byder velkommen til mødet, der både er 

markvandring og bestyrelsesmøde, denne gang. Derfor 

er viceværter og Serviceinspektøren også inviteret. 

Anna Hilding mener vi skal gå en tur i området først, så 

alle kan ytre sig med ønsker og meninger omkring 

markvandringen.  

2. Parkeringspladserne 

mellem garagerne 

René Barden fortæller, vores parkeringsvagt ikke vil 

udstede bøder der, da stregerne er for utydelige, også 

selvom der ikke parkeres korrekt, dette pga. han ikke 

ønsker der skal komme sager, de ikke kan forsvare. 

Tommy Hansen tager kontakt til en maler, så de bliver 

frisket op.  

3. De grønne områder, samt 

buske og bunddække.  

Der vil blive fjernet buske og bunddække flere steder, 

samt stauder vil blive klippet ned. Dette både for at lette 

viceværternes opgaver. De grene fra træerne, der er til 

fare for at brække af i storm, vil blive beskåret af 

sikkerhedsmæssige årsager.  

4. Hegn v/ 365 Det stykke jord der er på ”vores side” af 365, vil blive 

lavet, i løbet af foråret, så alle får noget fint at kigge på.  

5. Cykelstativer. Cykelstativerne ved A-blokkene, vil blive sat ind i 

cykelskurene, således at alle cyklerne kan komme til at 

stå pænt, og der vil blive plads til flere cykler derinde.  

6. Dørlukning Der vil ikke blive lavet så yderdørene kan stå åbne i 

sommerperioden. Grunden; der er frygt for skadedyr 

kan komme ind i opgangene, dette er forekommet.  

7. Afhentning af ting til 

storskrald 

DER VIL IKKE BLIVE FJERNET MØBLER OG ANDRE 

STORE EFFEKTER TIL STORSKRALD, HVIS IKKE 

VICEVÆRTERNE ER BLEVET RINGET OP OM 

DETTE. Man kan stadig hente den gule vogn på 

storskrald, som transportmiddel, til store/tunge effekter. 

 
Næste bestyrelsesmøde afholdes den. Onsdag d. 12-04-23. Beboere kan 
henvende sig i bestyrelseslokalet mellem kl. 15.30 – 16.00, eller skriftligt 
komme med input, ved at smide et brev i postkassen ved bestyrelseslokalet.  
 


